

PRAYERS

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Cooper, for Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning the Goods and Services Tax (English and French), as follows:

- 342-7160, 342-7161, 342-7189, 342-7190 and 342-7191 to 342-7193 presented by Mr. Crawford;
- 342-7174 presented by Mr. Waddell;
- 342-7175 presented by Mr. Harb;
- 342-7176 presented by Mr. Hopkins;
- 342-7177 and 342-7178 presented by Mrs. Gaffney;
- 342-7179 presented by Mr. Mills;
- 342-7180 presented by Mr. Mifflin;
- 342-7181 and 342-7182 presented by Mr. Pagtakhan;
- 342-7183 presented by Ms. Marleau;
- 342-7184 presented by Mr. Flis;
- 342-7185 presented by Mr. Ferguson;
- 342-7186 and 342-7187 presented by Mr. Foster;
- 342-7188 presented by Mr. Lee;
- 342-7194 and 342-7195 presented by Mr. Caccia;
- 342-7196 to 342-7198 presented by Mr. Volpe;
- 342-7199 presented by Mrs. Catterall.—Sessional Paper No. 342-9/82A14.

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

- one by the honourable Member for Edmonton East (Mr. Harvey) concerning the Goods and Services Tax (342-7519);
- two by the honourable Member for London East (Mr. Fontana) concerning VIA Rail (342-7520 and 342-7521);
- four by the honourable Member for Timmins—Chapleau (Mr. Samson): one concerning the Canada Post Corporation (342-7522) and three concerning tax benefits for Northern and isolated areas (342-7523 to 342-7525);
- two by the honourable Member for Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria): one concerning veterans' affairs (342-7526) and one concerning the status of the English language in Quebec (342-7527);

PRIÈRE

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Cooper, au nom de M. Wilson (Etobicoke-Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions relatives à la taxe sur les produits et services (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-7160, 342-7161, 342-7189, 342-7190 et 342-7191 à 342-7193 présentées par M. Crawford;
- 342-7174 présentée par M. Waddell;
- 342-7175 présentée par M. Harb;
- 342-7176 présentée par M. Hopkins;
- 342-7177 et 342-7178 présentées par M^{me} Gaffney;
- 342-7179 présentée par M. Mills;
- 342-7180 présentée par M. Mifflin;
- 342-7181 et 342-7182 présentées par M. Pagtakhan;
- 342-7183 présentée par M^{me} Marleau;
- 342-7184 présentée par M. Flis;
- 342-7185 présentée par M. Ferguson;
- 342-7186 et 342-7187 présentées par M. Foster;
- 342-7188 présentée par M. Lee;
- 342-7194 et 342-7195 présentées par M. Caccia;
- 342-7196 à 342-7198 présentées par M. Volpe;
- 342-7199 présentée par M^{me} Catterall.—Document parlementaire n° 342-9/82A14.

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

- une par l'honorable député d'Edmonton—Est (M. Harvey) relative à la taxe sur les produits et services (342-7519);
- deux par l'honorable député de London—Est (M. Fontana) sur VIA Rail (342-7520 et 342-7521);
- quatre par l'honorable député de Timmins—Chapleau (M. Samson): une sur la Société canadienne des Postes (342-7522) et trois sur l'indemnisation fiscale des localités isolées et du Nord (342-7523 à 342-7525);
- deux par l'honorable député de Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria): une sur les anciens combattants (342-7526) et une sur le statut de la langue anglaise au Québec (342-7527);